
 
 

 

 

 

 

 

 

Art. 40 RvO vragen d.d. 20 juni 2023 fractie Weert Lokaal 
 

 
Onderwerp: Café de Kantien  
 

Gelieve deze vragen als art 40 vragen te behandelen. 
 
Afgelopen week heeft er een ambtelijk overleg plaatsgevonden met de betrokken verenigingen 

over de Café de Kantien. Hierover wil ik graag de volgende vragen stellen: 
 
- Graag ontvang ik het antwoord op de brief die de Gemeente van de verenigingen heeft 
ontvangen. 

- Is er in het verleden ooit een exploitatievergunning afgegeven voor de Kantien? 
- De Kantien is jarenlang gedoogd als café maar zou nu niet meer op de oude manier geëxploiteerd 
kunnen worden. Wat voor een oplossing heeft de Gemeente voor de verenigingen die gebruik 
maken van de sporthal? 
- Wat is de reden dat het gedoogbeleid nu wordt opgeheven? 
- De biljartclub heeft geen huurovereenkomst met de Kantien en zou zodoende zelf op zoek 
moeten gaan naar een andere locatie. De biljartclub heeft in Stramproy geïnformeerd maar er is 

geen locatie voorhanden. Is er een mogelijkheid dat de Kantien als clublokaal gehandhaafd blijft? 
- Nu zouden de 4 verenigingen die gebruik maken van de sporthal een stichting moeten oprichten, 
waarin gewaarborgd wordt dat personen achter de bar in het bezit moeten zijn van een hygiëne- 
en horecabewijs. Hoe stelt de Gemeente zich dit voor? 
- Er hebben zich nieuwe uitbaters gemeld, wat is de reden dat dit niet door is gegaan? 

 

 
Een belangrijk gegeven hierbij is, dat dit ten koste kan gaan van de leefbaarheid, sociale cohesie 
en het verenigingsleven. In de brief van de verenigingen is een oplossing aangedragen. In 
hoeverre is dit meegenomen in het ambtelijk overleg met de verenigingen? 
 
Graag wil ik een update in de Commissievergadering. 
 


